* VASIA V

黃石公園-總統巨石-馬蹄灣





Yellowstone - Mt. Rushmore - Horseshoe Bend-Antelope Canyon Bus Tour 5/ 1/8 Days

	團號 - 天數 CODE - DAYS	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	第三人,免費者(附加費) SURCHARGE	第四人/ 小孩 4TH / CHILD	單人房 另加 + SINGLE
4	YMB-5	週三/WED (5/23-8/22) 週五/FRI (4/27-9/28) 週日/SUN (4/29-9/30)	\$598	\$50	\$428	+ \$280
	YMB-7	週一/MON (5/21-8/20) — 週三/WED (4/25-9/26) 週五/FRI (4/27-9/28)	\$748	\$70	\$638	+ \$360
	YMB-8		\$798	\$80	\$688	+ \$400

行程特色/ HIGHLIGHTS:

- 暢遊66號美國國道, 威廉士, 大峽谷, 馬蹄灣, 羚羊峽谷, 拱門國家公園, 瘋馬巨石, 總統巨石, 丹佛, 鹽湖城, 黃石公園, 黃石公園, 大提頓公園 奧登市, 拉斯維加斯。
- 一晚黃石公園, 一晚鹽湖城市區酒店;拉斯維加斯大道豪華賭場酒店。
- •豪華酒店,巴士及中英文導遊。
- •5天團沒有大峽谷,羚羊峽谷,拱門公園,馬蹄灣
- Tour of Route 66, Williams, Grand Canyon, Horseshoe Bend, Antelope Canyon, Monticello, Arches N.P., Denver, Crazy Horse, Mt. Rushmore, Gillette, Grand Teton, Yellowstone N.P., Salt Lake City and Las Vegas.
- 1 night at Yellowstone, 1 night at Salt Lake City, 1 night stay at Las Vegas Strip.
- Deluxe bus. English and Chinese speaking tour guide.
- 5 Day Tour does not include Grand Canyon, Antelope Canyon, and Horseshoe Bend.

早上乘坐豪華巴士離開洛杉磯,途徑拉斯維加斯,接美國六十六號公路(Route 66),66號公路被美國人親切地稱為"母親之路"。它起始於伊利諾伊州的芝加哥,斜貫美國版圖壹直到加利福尼亞州洛杉磯的聖塔蒙尼卡(Santa Monica),跨八個州,三個時區,全長2450英裏。而我們會穿越目前最有代表性也是最美麗的壹段66號公路一亞利桑那州路段,這段公路依舊保留著上世紀50

年代的風貌,被稱為經典66號公路,走在這條路上,會讓人產生一種仿佛穿越時空、回到歷史的錯覺。該路段已經被定為國家景觀之路(National Scenic Byway),取名歷史遺產66號公路(Historic Route 66)。夜宿Williams. ※拉斯維加斯參團者於上午11AM在Park MGM Hotel (原Monte Carlo)正門上車.酒店: Red Roof Plus Williams or similar.

In the morning, we depart for Arizona via Route 66. Route 66 affectionately known by Americans as "The Mother Road". It starts in Chicago, Illinois, and runs through the United States to Santa Monica, Los Angeles, spanning eight states and three time zones, with a total length of 2,450 miles. And we'll pass through the most beautiful section of Route 66 -- the Arizona section, which still retains the style of the 1950s and is called the "Classic Route 66". On this road, people will have the illusion of passing through time and space and returning to the old times. The section has been designated the National Scenic Byway and is called Historic Route 66. Overnight in Williams

> WILLIAMS - GRAND CANYON HORSESHOE BEND-ANTELOPE CANYON-MONTICELLO



上午驅車前往世界七大自然奇景之一的大峽谷國家公園,其壯觀與艷麗無與倫比,再由各個不同的角度來欣賞光與峽谷岩壁折射的奇景,令您不得不讚嘆大自然之偉大。午後前往世界上著名的狹縫型峽谷之一羚羊峽谷。接著我們來到了由河灣環繞的巨岩形似馬蹄,故名馬蹄灣,陡峭的懸崖上方高達海拔4,200英尺是最佳觀景位置。夜宿位於猶他州的蒙迪塞洛。

酒店: Rodeway Inn Monticello or similar.

In the morning, we depart for Grand Canyon National Park which is one of the Seven Wonders of the World. It's spectacular and glamorous. Then we proceed to the Antelope Canyon, this colorful Canyon was a famous long and narrow canyon with a walkable corridor at the bottom of the canyon floor.. Then we arrive at the giant rock surrounded by the river bay shaped like a horseshoe. It is so called "Horseshoe Bend", steep cliffs 4,200 feet above sea level is the best viewing location. Overnight in Monticello

3 蒙迪塞洛 - 拱門國家公園 - 洛磯山脈 - 丹佛 MONTICELLO - ARCHES N.P. ROCKY MOUNTAINS - DENVER

晨前往世界最大的自然沙石拱門集中地-拱門國家公員。佔地七萬三千英畝的國家公員內,擁有超過六百座天然拱型石橋散佈四周,各有特色。它們結合了風和水的侵蝕力量,創造了如此精妙的景觀,有的像尖塔,有的像窗護,有的像壹個長老在和兩個隨同訓話,有的像鯨魚的眼睛,有的像甜甜圈,讓我們不得不感嘆大自然的鬼斧神工。下午,順著七十號公路進入科邏拉多州,途徑落基山脈夜宿丹佛市。

※五天團團友於今天傍晚在丹佛自行參團 酒店: Ramada Plaza & Convention Center Denver or Similar

Early morning we leave for the world's largest natural sandstone Arches National Park. Within the 73,000-acre National Park, there are over 600 natural arched stone bridges spreading around each of its distinctive features. The combination of wind and water power created subtle landscapes, some like minarets, some

like windows, some like whale eyes, some like sweet donuts... We have to admire the power of nature. In the afternoon, follow Highway 70 into Colorado via the Rocky Mountains to Denver.

※ 5 Days Air tour's passengers join tour tonight at Denve

4 丹佛 - 瘋馬巨石 - 總統巨石 吉列鎮

DENVER - CRAZY HORSE MT. RUSHMORE - GILLETTE

早上出發,途經懷俄明首府-香巖城,西部牛仔家鄉,接著參觀印第安民族英雄館-瘋馬巨石,此巨石是全球最大雕像,由印第安人用自己的血汗錢及族人觀傳,會關於一個人類的為自主而戰之民族英雄-瘋馬。繼續前往位於南達科他州(South Dakota)舉世聞名的總統巨石像,該像矗立在若虛莫山(Mt. Rushmore),是波格崙父子(Mr. Borglum)所留下的萬世不朽之傑作。四位總統雕像為美國國父華盛頓,獨立宣言起草人傑弗遜,和平使者老斯福及黑人之父林肯。夜宿吉利鎮。酒店: La Quinta Gillette or similar.

Depart in the morning, continue the journey to South Dakota, pass by Wyoming State capital - Cheyenne, famous cowboy town, to the Mt. Rushmore National Monument, the world renowned sculptured faces of four former U.S. Presidents: George Washington, Thomas Jefferson, Theodore Roosevelt and Abraham Lincoln. Overnight in Gillette.

5 吉列鎮 - 黃石公園 GILLETTE-YELLOWSTONE N.P

早上前往黃石国家公園,遊覽黃石公園最 北的 Mammoth Hot Springs. 五顏六色的 梯田溫泉及滾熱的熔岩化的古木、碳化的 火山口、林間的小湖,泛上裊裊的輕煙, 宛如神話的世界。夜宿黃石公園。

酒店: Travelers Lodge in West Yellowstone or similar.

In the morning, we are head to Yellowstone National Park and arrive at the Mammoth Hot Springs this afternoon to view the multi-colored lava flow from



extinct volcanoes. Examine fossilized trees, and catch the glimmer of beautiful Lake in the secluded woods. Overnight at Yellowstone Park.

6 黃石公園-大提頓公園-奧登市 YELLOWSTONE N.P - GRAND TETON N.P. - OGDEN

繼續遊覽黃石公園,著名的老忠實噴泉,浪漫迷人的黃石湖,雄偉秀麗的黃石峽谷,萬馬奔騰的黃石瀑布,神秘靜謐的森林,五彩繽紛的溫泉,屹立湖山之間的釣魚橋,發出隆隆巨聲的火山口等美景分佈在這塊約台灣四分之一大的古老火山清高原,是美國最大的野生動物保護區,清澈的溪流,鱒魚力爭上游,如茵的草原,熊、扁角鹿和各種稀有水鳥亦以此為家。之後進入大提頓公園,高聳入雲的山嶺覆蓋若年的冰河,山連山,峰連峰,猶勝富士雪山。 傍晚抵達奧登市。

酒店: Comfort Suites Ogden or similar.

Tour of Yellowstone National Park, featuring the famous Old Faithful Geyser, Yellowstone Canyon, Yellowstone Waterfalls, hot springs and geysers. The park is also a sanctuary for many wild animals and birds. Arrive at the Grand Teton National Park to see the wonders of this park. Stay overnight in Ogden.

7 奥登市-鹽湖城-拉斯維加斯 OGDEN-SALT LAKE-LAS VEGAS

上午參觀大鹽湖、摩門教總堂、聖殿、猶 他州政府議會大廈。八天團團友繼續以下行 程:前往舉世聞名的賭城拉斯維加斯。七彩 艷麗的霓虹燈,多彩多姿的夜生活,您可請 導遊安排觀賞精彩的歌舞表演,也可一試您 的手氣。

酒店: Luxor Hotel Casino or similar.

※五/七天團團友上午觀光後搭機回原居地, 請安排1:00p.m.後航班離開鹽湖城。

Morning tour visit Great Salt Lake, afternoon arrive Salt Lake City, one of America's most unique cities. You will visit the Mormon Temple and State Capital. 8 days tour's passengers continue with the following tours: Proceed to Las Vegas, spend a night of glitter at the gambling capital of the world. You will have a chance to see one of the many spectacular shows. Your tour guide will be pleased to help you with your arrangements.

% 5/7 Days' passengers fly back home at noon, Please arrange return flight after 1:00p.m. from Salt Lake City

8 拉斯維加斯-奧特萊斯-洛杉磯

LAS VEGAS - OUTLETS-LOS ANGELES

中午離開拉斯維加斯,返回天使之城。途經 奧特萊斯自由購物及休息,任您採購世界名 牌商品,價廉物美。傍晚時分抵達洛杉磯, 結束愉快而充實的八天黃石公園假期。

Leave Las Vegas for Los Angeles with a stop at the outlets mall where you can purchase famous brands at the lowest price possible. You will return to Los Angeles in the evening after a memorable trip.

必付的費用/ MANDATORY CHARGE:

- ※ 大峽谷, 拱門公園, 黃石公園, 總統巨石, 大提頓, 瘋馬巨石, 大鹽湖 \$95.

費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 拉斯維加斯夜遊\$35、羚羊峽谷\$48起.
- ※ 司機與導遊的服務費,建議每人每天\$10。
- Las Vegas night tour \$35, Antelope Canyon \$48up
- Driver & tour guide's service fee at \$10 per day per person.





美國亞洲旅行社 America Asia Travel Center www.americaasia.com



- •蒙市 626-571-2988
- 羅蘭崗 626-810-4388
 - 爾 灣 949-559-8088
- 阿凱迪亞 626-821-1986喜瑞都 562-402-2558
- 喜瑞都 562-402-2558聖地牙哥 619-255-4806

• 夏威夷 808-333-5706 SOT# 1018680-10